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Z Á P I S 

z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí 

pátek dne 22. září 2023 v 9:00 hodin 

 

 

Přítomni: 6 členů, 2 hosté 

 
 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka přivítal přítomné, do programu přidal bod schválení dotace na úpravu běžeckých tratí od 
Královéhradeckého kraje. Představil novou posilu svazku Magdalénu Škapovou.  

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 29. 05. 2023 

Žádné úkoly nebyly uloženy. 

 

3) Přehled hospodaření k 31. 08. 2023   

Plnění probíhá dle plánu. K uvedenému datu jsou příjmy ve výši 4.800 tis Kč, výdaje 4.445 tis Kč.   

Usnesení č. R/25/23  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 31. 8. 2023. 

 

4)  Přijetí dotace na úpravu běžeckých tratí KHK 

Dotace na úpravu běžeckých tratí byla poskytovatelem schválena ve výši 1.680.000 Kč. Dle nových 
pravidel může za jednu oblast žádat jeden subjekt. Za Krkonoše je to právě svazek. 

Informace od pana Brabce o změnách na webu www.bilestopy, který bude propojen s webem Kudy 
z nudy. Bude to celorepublikový portál. 

Usnesení č. R/26/23  Rada schvaluje přijetí dotace KHK na úpravu běžeckých tratí 

2023/2024. 

 

5) Rozpočtová změna číslo 2 provedená rozpočtovým opatřením č. 2/2023   

E. Šulcová: Na příjmové straně se jedná o snížení o 100.000 Kč v souvislosti s úpravou běžeckých 
tratí na Liberecké části Krkonoš (předpokládaná dotace 600.000 Kč, skutečnost 500.000 Kč) a 
navýšení o 400.000 Kč (program NPPCR, projekt Krkonoše rozvoj destinace). Výdaje se navyšují o 
500.000 Kč v souvislosti s realizací projektu Krkonoše rozvoj destinace. Dále pak přesun mezi 
položkami (pohoštění x služby). 

Usnesení č. R/27/23  Rada schvaluje rozpočtové opatření č. 2, kterým dochází k navýšení 

příjmů o částku 300.000,-Kč a navýšení výdajů o částku 500.000,-Kč 

v souvislosti se zapojením projektu Krkonoše rozvoj destinaci 

podpořeného NPPCR v roce 2023 

6) Spolupráce s ČHMÚ – pan Jiří Vancl 

http://www.bilestopy/


Krkonoše – svazek měst a obcí 
oblastní destinační společnost 
Zámek 1, 543 01 Vrchlabí 
IČ: 701 57 898 
svazek@krkonose.eu 
Turismus: www.krkonose.eu 
DMO: www.svazek.krkonose.eu 

 

 

        @Krkonoše.eu                 @krkonoseeu                 @krkonose_eu 

Prezentoval možnou spolupráci s ČHMÚ. 

ČHMÚ vypracoval studii (analýzu) pro Krkonoše na téma změny klimatu (jak se mění, kam se 
posouvá atd). Ve dnech 3. nebo 5. října je v plánu schůzka s ředitelem pobočky v Hradci Králové a 
jeho týmem, které by se měli zúčastnit i zástupci svazku. Vytvoří se harmonogram kroků a spolupráce. 
Finanční zainteresovanost svazku na těchto aktivitách se předpokládá do 20.000 Kč. Ke zpracované 
studii zašle pan Vancl odkaz. Pro tuto schůzku je nominován J. Vancl a M. Bělovský. 

 J. Vancl k tématu přispěl těmito připomínkami a názory: Řeší se časové období a meteostanice. 
Jedná se o sledování srážek, intenzitu a frekvenci, efektivitu srážek, které padají ve vazbě na 
stoupající teplotu, dopad povrchových vod na zásobování podzemních vod, definice různých druhů 
sucha, frekvence extrémních situací, návrh indikátorů, podle kterých by bylo možno posoudit, kam se 
směřuje v průběhu let.  

J Sobotka: Za senát byla položena otázka na MŽP, jestli mohou být nádrže otevřené, které mají 
víceúčelové použití (hašení, zavlažování). Odpověď: Pokud by se jednalo o otevřené nádrže, dá se o 
tom uvažovat a jednat. Teď je to na iniciativě AHS (L. Knota) vyvolat jednání s dotčenými stranami.  

Končí projekt Správy KRNAP Odtokové poměry. Shrnutí studie se bude prezentovat veřejnosti.  

Martin Bělovský připraví shrnutí za obce k předání Správě KRNAP. Přichází čas aktivně realizovat 
body. Výsledky studie se dají rozdělit na 4 oblasti:  

- vyčlenění bodů pro vědecké bádání (vodní toky se zkoumaly z 21 hledisek),  
- navržení opatření v ploše povodí (pokud bude potřeba součinnost obcí, pak pomohou), 
- opatření na vodních tocích v obcích (musíme chtít, aby byla respektovaná historická 

zkušenost),  
- pasporty vodních toků a evidence objektů.  

 

Zjištění, že Správa KRNAP nemá žádný systém péče o vodní toky je neuspokojivý a proto bude 
předán požadavek zajistit správu vodních toků na jejím území. Pro obce je to důležité a jejich postoj je 
třeba respektovat. 

Usnesení č. R/28/23  Rada schvaluje realizaci studie ve spolupráci se Správou KRNAP a 

ČHMÚ zabývající se vývojem srážek v částce, která nepřekročí 20.000 

Kč. Zástupci za svazek bude Jiří Vancl a Martin Bělovský.  

 

7) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

3.10. proběhne online formou webinář na téma Podpora obcí v národních parcích. Jako každoročně 
bude proces certifikace. Chystá se na návštěvu Žilinský kraj (přes KHK).  

V úterý 19. září proběhlo v KRTKu Fórum cestovního ruchu (první část přednášková, druhá část 
interaktivní), akce byla zajímavá, účast hojná.  

Průběžně realizujeme naplánované projekty. 

Pozvali jsme prezidenta – na odpověď se čeká. Tzn. termín nevíme. 

Usnesení č. R/29/23  Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 

měst a obcí.  
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8) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Aleš Vaníček 
Na svazku by měla pracovnice nastoupit na celý ne zkrácený úvazek, provede se inventura rozjetých 
projektů atd. Za oblast Žacléřska se řeší úprava běžeckých tratí. 
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Martin Bělovský 
Proběhla Valná hromada, jedním z témat byla diskuze o měření rychlosti za účasti zástupců dopravy 
města Trutnova a zástupců firmy, která bude realizovat. Dalším tématem byl návrh firmy KRPA 
Hostinné, která má zájem investovat do zařízení na spalování komunálního odpadu. 
 

c) Svazek obcí Jilemnicko – Luboš Zimmermann 
Veškerá energie se směřuje na likvidaci odpadů. Zpracovává se studie na modernizaci odpadového 
materiálu. Požádali o dotaci na obslužnou techniku kompostáren. 
 

d) Mikroregion Tanvaldsko – Jaroslav Čech (omluven) 

 

Usnesení č. R/30/23  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

 

9) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

J. Sobotka: Informace o stavebním zákonu a dálnici. 
 
 
 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 


